
 

 

Protokół Nr XX/19 

z sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

odbytej w dniu 28.10.2019 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Świętochłowicach. 

 

Pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz przyjęcie protokołu z obrad  

XVIII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 29 sierpnia 2019 roku oraz XIX 

sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 30 września 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak o godz. 907 dokonał otwarcia 

XX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym i stwierdził, zgodnie z listą obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 

18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Prowadzący obrady przywitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta, radnych, 

zaproszonych gości oraz mieszkańców miasta. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej z dnia  

29 sierpnia 2019 r. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 09:08:38 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 17 

LICZBA OBECNYCH 18 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 



 

 

 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz NIEOBECNY 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid NIEOBECNY 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad 

XVIII sesji Rady Miejskiej z dnia  29 sierpnia 2019 r. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XIX sesji Rady Miejskiej z dnia  

30 września 2019 r. 

 

W obradach uczestniczy 18 radnych. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 09:09:08 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 16 

LICZBA OBECNYCH 18 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz NIEOBECNY 



 

 

 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid NIEOBECNY 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad 

XIX sesji Rady Miejskiej z dnia  30 września 2019 r. 

 

 

Pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przypomniał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad sesji i zapytał, czy istnieje potrzeba odczytania tego porządku. 

 

Radni nie widzieli takiej konieczności. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 09:09:44 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 18 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 



 

 

 

4 Grudniok Tomasz NIEOBECNY 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid NIEOBECNY 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził, że porządek obrad XX sesji Rady 

Miejskiej  został zaakceptowany i uznał punkty 1 i 2 porządku obrad za wyczerpane. 

 

Porządek obrad sesji – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym  

 tj. od dnia 21 sierpnia 2019 r. do 18 października 2019 r.  

 

Do obrad dołączył radny p. Dawid Malcherek. 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym w formie prezentacji multimedialnej.  

 

 Nagranie video  

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał czy ktoś z radnych  chciałby zabrać głos 

w tej sprawie.  

 

W punkcie 3 głos zabrali: 

Radny Rafał Świerk 

https://youtu.be/N6H6wxrJRZY


 

 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

 

 Nagranie video  

 

Pkt 4 

Przedstawienie informacji z wykonania obowiązku złożenia oświadczenia o swoim 

stanie majątkowym za 2018 rok przez osoby określone w art. 24h ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U.  z 2019 r., poz. 506 z późn. zm.). 

 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Adam Trzebinczyk przedstawił przedmiotową 

informację, stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

Pkt 5 

Przedstawienie informacji na temat oświadczeń o stanie majątkowym radnych Rady 

Miejskiej w Świętochłowicach, złożonych na początku kadencji 2018 – 2023 w terminie 

30 dni od dnia złożenia ślubowania (według stanu na dzień złożenia oświadczenia) 

oraz kolejnych za 2018 rok złożonych do dnia 30 kwietnia 2019 roku, według stanu na 

dzień 31 grudnia 2018 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przedstawił przedmiotową informację, 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Do obrad dołączył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Grudniok  

a następnie radny p. Dawid Kostempski. 

 

Liczba radnych uczestniczących w sesji wynosi 21. 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyników wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Katowicach na okres kadencji 2020 – 2023. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zwrócił się do Przewodniczącego Zespołu  

https://youtu.be/jVCn1RbrGVE


 

 

 

do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2020-2023 p. Michała Palusińskiego o przekazanie informacji w tej sprawie. 

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński przedstawił „Informację 

w sprawie przedstawienia Radzie Miejskiej w Świętochłowicach opinii o zgłoszonych 

kandydatach na ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach oraz do Sądu Rejonowego 

w Chorzowie na okres kadencji 2020 – 2023, stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Zanim przystąpiono do przedstawiana części zawierającej dane wrażliwe dotyczące 

kandydatów na ławników, prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak  zaapelował  

do pracowników Urzędu Miejskiego oraz obecnych na sali mediów o wstrzymanie transmisji 

oraz rejestracji przebiegu obrad. 

 

Transmisja obrad sesji została wstrzymana, a następnie w odpowiednim momencie 

wznowiona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował zebranych, iż wyboru 

kandydatów na ławników Wysoka Rada dokona w głosowaniu tajnym. Przeprowadzenie 

głosowania tajnego wymaga powołania Komisji Skrutacyjnej. 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu 

Komisji Skrutacyjnej proponując pięcioosobowy skład. 

 

Innych propozycji w zakresie liczebności komisji nie było.  

 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak  zgłosił kandydaturę radnego Dawida 

Malcherka. 

 

Radny Dawid Kostempski zgłosił kandydaturę radnej Zofii Pogody. 

 

Radny Jacek Kamiński zgłosił kandydaturę radnego Artura Pawłowskiego. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zwrócił się kolejno do zgłoszonych radnych 



 

 

 

z zapytaniem, czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 

 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przystąpiono do głosowania nad składem Komisji Skrutacyjnej: 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 09:44:04 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Rada Miejska 

zaakceptowała skład Komisji Skrutacyjnej, a następnie zarządził 10-minutową przerwę 

techniczną w obradach celem ukonstytuowania się komisji i zapoznania się jej członków 

z regulaminem głosowania oraz przygotowania kart do głosowania. 

 

Nastąpiła przerwa w obradach.  

 



 

 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zwrócił się z prośbą  

do  Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej Pani Zofii Pogody o odczytanie zasad 

głosowania. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Zofia Pogoda  odczytała zasady głosowania. 

 

W tym czasie radnym  zostały rozdane radnym zasady głosowania. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma 

pytania lub uwagi do przedstawionych zasad? 

 

Nie było żadnych zgłoszeń. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedstawionych zasad głosowania: 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 10:04:08 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 



 

 

 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie zasad 

głosowania. 

Zasady głosowania stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przeprowadzania pierwszego tajnego głosowania. 

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej  zademonstrowali zgromadzonym, że urna jest pusta.  

Następnie zamknięto i opieczętowano urnę. 

 

Nastąpiło tajne głosowanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Zofia Pogoda odczytywała nazwiska radnych 

w kolejności alfabetycznej, którzy po otrzymaniu karty do głosowania kolejno oddawali głos 

w miejscu do tego przeznaczonym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził 10-minutową przerwę 

techniczną w obradach w celu podliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i sporządzenia 

protokołu głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Zofia Pogoda odczytała protokół głosowania, który 

wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził (na podstawie wyników głosowania),  

że Rada Miejska dokonała wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach na okres 

kadencji 2020 – 2023, a następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego zespołu do 

spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

2023 p. Michała Palusińskiego o odczytanie projektu uchwały uzupełnionego o nazwiska 

wybranych ławników. 

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 



 

 

 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński  przedstawił  projekt  

uchwały z nazwiskami wybranych ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 10:44:22 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał WSTRZYMAŁ SIĘ 

 



 

 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 2 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia wyników wyborów ławników do Sądu 

Okręgowego w Katowicach na okres kadencji 2020 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/154/19 i stanowi ona załącznik nr 10  do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyników wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Chorzowie na okres kadencji 2020 – 2023. 

 

Przystąpiono do przeprowadzania drugiego tajnego głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zaproponował, aby skład komisji 

skrutacyjnej oraz zasady głosowania zostały takie same, jak  w punkcie 6 porządku obrad, 

przy wyborze ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach. 

 

Rada Miejska wyraziła zgodę poprzez aklamację.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zwrócił się z prośbą do  

Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej Pani Zofii Pogody o odczytanie zasad głosowania. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Zofia Pogoda  odczytała zasady głosowania. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma 

pytania lub uwagi do przedstawionych zasad? 

 

Nie było żadnych zgłoszeń. 

 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedstawionych zasad głosowania: 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 10:48:09 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 



 

 

 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie zasad 

głosowania. 

 

Zasady głosowania stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przeprowadzania  tajnego głosowania. 

 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej  zademonstrowali zgromadzonym, że urna jest pusta.  

Następnie zamknięto i opieczętowano urnę. 

 

Nastąpiło tajne głosowanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Zofia Pogoda odczytywała nazwiska radnych 

w kolejności alfabetycznej, którzy po otrzymaniu karty do głosowania kolejno oddawali głos 



 

 

 

w miejscu do tego przeznaczonym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził 10-minutową przerwę 

techniczną w obradach w celu podliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną i sporządzenia 

protokołu głosowania. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej p. Zofia Pogoda odczytała protokół głosowania, który 

wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził (na podstawie wyników głosowania),  

że Rada Miejska dokonała wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Chorzowie na okres 

kadencji 2020 – 2023, a następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego zespołu  

do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2020-2023 p. Michała Palusińskiego o odczytanie projektu uchwały uzupełnionego  

o nazwiska wybranych ławników. 

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński  przedstawił  projekt  

uchwały z nazwiskami wybranych ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:17:14 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 3 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 



 

 

 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 3 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia wyników wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Chorzowie na okres kadencji 2020 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/155/19 i stanowi ona załącznik nr 13  do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników. 

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński  przedstawił  projekt  

uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 



 

 

 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:18:38 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (21 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/156/19 i stanowi ona załącznik nr 14  do niniejszego 

protokołu. 

 

 



 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników. 

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński  przedstawił  projekt  

uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:19:39 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 



 

 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 1 „wstrzymującym się”) 

podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/157/19 i stanowi ona załącznik nr 15  do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników.       

 

Przewodniczący zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 p. Michał Palusiński  przedstawił  projekt  

uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:21:00 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 



 

 

 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (21 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów  

na ławników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/158/19 i stanowi ona załącznik nr 16  do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

W punkcie 11 głos zabrali: 

Radny Rafał Świerk – złożył wniosek formalny 

Radny Dawid Kostempski 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Dawid Kostempski 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut - złożyła wniosek formalny, przeciwny do  

              wniosku radnego Rafała Świerka 

 

 Nagranie video  

https://youtu.be/JlpJVKsD2hI


 

 

 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził, że wniosek radnej Bożeny 

Wojciechowskiej – Zbylut jest wnioskiem nadrzędnym i zaapelował o jego przegłosowanie. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem radnej Bożeny Wojciechowskiej – Zbylut. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:36:03 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 11 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 7 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 3 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz PRZECIW 

8 Kostempski Dawid PRZECIW 

9 Król Gerda WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 

11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula PRZECIW 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia PRZECIW 

17 Respondek Łukasz PRZECIW 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że wniosek radnej Bożeny 

Wojciechowskiej uzyskał akceptację.  

 

W dalszej części punktu 11 głos zabrali: 

Radny Rafał Świerk 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Rafał Świerk – z sali 



 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut 

Radny Rafał Świerk 

Radca Prawny Jakub Szumny 

Radny Łukasz Respondek  

Radny Mariusz Kubas 

Radny Rafał Świerk 

Radny Bartosz Karcz 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Bartosz Karcz 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Mariusz Kubas 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Mariusz Kubas – z sali 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Radny Łukasz Respondek  

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:57:20 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 12 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 9 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kostempski Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Król Gerda ZA 

https://youtu.be/W_edGB0uiBY


 

 

 

10 Kubas Mariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Kurek Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia WSTRZYMAŁ SIĘ 

17 Respondek Łukasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

18 Wichura Dorota WSTRZYMAŁ SIĘ 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

Rada Miejska (12 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 9 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/159/19 i stanowi ona załącznik nr 17  do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/201/16 Rady Miejskiej 

w Świętochłowicach z dnia 11 kwietnia 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

przez Urząd Miejski w Świętochłowicach. 

 

II Zastępca Prezydenta Miasta p. Adam Trzebinczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 11:59:48 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 



 

 

 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał NIE ODDAŁ GŁOSU 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” ,0 „wstrzymujących się” oraz 

1 głosie nieoddanym) podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XX/201/16 Rady 

Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 11 kwietnia 2016 r. w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi przez Urząd Miejski w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/160/19 i stanowi ona załącznik nr 18  do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w zakresie przyjęcia do realizacji przez Gminę Miasto Ruda Śląska 

zadania publicznego Gminy Miasta Świętochłowice w zakresie pomocy społecznej, 

polegającego na prowadzeniu i zapewnieniu miejsc w środowiskowym domu 

samopomocy typu B dla mieszkańców Świętochłowic z niepełnosprawności 

intelektualną. 



 

 

 

 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej p. Agnieszka Kilka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Przystąpiono do podjęcia uchwały.  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-10-28 12:01:12 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 21 

LICZBA OBECNYCH 21 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz ZA 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (21 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” ,0 „wstrzymujących się”) podjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

w zakresie przyjęcia do realizacji przez Gminę Miasto Ruda Śląska zadania 

publicznego Gminy Miasta Świętochłowice w zakresie pomocy społecznej, 

polegającego na prowadzeniu i zapewnieniu miejsc w środowiskowym domu 



 

 

 

samopomocy typu B dla mieszkańców Świętochłowic z niepełnosprawności 

intelektualną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XX/161/19 i stanowi ona załącznik nr 19  do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 14 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski zgłoszone przez radnych 

Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak przypomniał radnym, że  na podstawie 

paragrafu 29 Statutu Miasta odpowiedzi na wnioski zapytania i interpelacje złożone na 

poprzedniej sesji zostały udzielone radnym na piśmie. Ponadto, zgodnie z art. 24 ust. 7 

ustawy o samorządzie gminnym są one publikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

Na życzenie radnej Jadwigi Garbaciok Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

odczytał odpowiedzi na zgłoszone przez radną interpelacje.  

 

Pkt 15 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna  Gerda Król- złożyła 1 interpelację w sprawie niezadawalającego oświetlenia 

podłoża deptaka na ul. Katowickiej. Radna podkreśla, że w ostatnim czasie niezbędne były 

wielokrotne prace naprawcze z uwagi na liczne awarie, a ponadto, że zbyt silny strumień 

światła oślepia przechodniów zagrażając ich bezpieczeństwu. Radna wnioskuje „o pilne 

zainteresowanie się wykonaniem tej inwestycji i wyegzekwowanie od wykonawcy solidnego 

wykonania naprawy w ramach gwarancji… Należy w trybie pilnym wezwać wykonawcę.” 

 Pełna treść wystąpienia  radnej  RM -  w załączeniu. 

 

Radna Zofia Pogoda - złożyła 3 interpelacje: 



 

 

 

1. w  sprawie wymiany nieczynnej latarni przy ul. Katowickiej (numer działki 3318/157), 

stanowiącej własność spółki Tramwaje Śląskie S.A. (Radna ponawia swoją 

interpelację w tej sprawie z dnia 28.01.2019 r. ) 

Pełna treść wystąpienia  radnej  RM -  w załączeniu. 

 

2. w sprawie utworzenia miejsc parkingowych na działce o numerze 1553/263 (obręb 

Świętochłowice). W związku z rozpoczętymi przez firmę Xenakis Development 

pracami na tym terenie,  mieszkańcy ul. Wojska Polskiego 25-29 stracą możliwość 

parkowania pojazdów. 

Pełna treść wystąpienia  radnej  RM  wraz z mapką -  w załączeniu. 

 

3. w sprawie wycinki lub solidnej przycinki 2 drzew przy słupie oświetleniowym na 

działce o numerze 1553/263. 

Pełna treść wystąpienia  radnej  RM wraz z mapką -  w załączeniu. 

 

Radny Dawid Malcherek – złożył podziękowanie za pozytywne rozpatrzenie interpelacji 

dotyczącej poprawy bezpieczeństwa wyjazdu z ul. Kubiny na ul. Bytomską oraz 

zainstalowanie barierek ochronnych uniemożliwiających parkowanie samochodów na ul. 

Bytomskiej, co znacznie poprawiło widoczność w tym miejscu. 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 3 interpelacje: 

1. w sprawie wyburzenia muru w okolicach Przedszkola Miejskiego nr 4, przy 

ul. Mielęckiego 19  i Zespołu Edukacji Wspomagającej oraz utworzenie w tym miejscu 

obszaru do parkowania pojazdów. 

Pełna treść wystąpienia  radnego  RM -  w załączeniu. 

 

2. w sprawie ustawienia wiat na przystankach: Zgoda Ceramiczna, Świętochłowice 

Brzozowa oraz Świętochłowice Dworcowa. 

Pełna treść wystąpienia  radnego  RM -  w załączeniu. 

 

3. w sprawie zabezpieczenia w przyszłorocznym budżecie miasta środków finansowych 

na zastosowanie specjalnego, dodatkowego oświetlenia przy przejściach dla 

pieszych celem poprawy widoczności, zwiększenia komfortu życia mieszkańców oraz 

bezpieczeństwa na drogach.  

Pełna treść wystąpienia  radnego  RM -  w załączeniu. 

 



 

 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 1 zapytanie w sprawie wyjaśnienia zasadności ustawienia 

znaku zakazu postoju przy ul. Wiśniowej w pobliżu osiedla oraz ogródków działkowych. W 

przypadku uznania, że ustawiony znak nie jest w tym miejscu konieczny, radny prosi o jego 

usunięcie i tym samym umożliwienie mieszkańcom swobodnego  parkowania pojazdów. 

Pełna treść wystąpienia  radnego  RM -  w załączeniu. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 2 interpelacje: 

1. w sprawie konieczności uprzątnięcia dzikiego wysypiska śmieci przy ul. Granitowej, 

za skarpą obok przejścia podziemnego wiodącego w kierunku Ośrodka Sportu i 

Rekreacji „Skałka”. 

Pełna treść wystąpienia  radnego RM -  w załączeniu. 

 

2. w sprawie konieczności dokonania przeglądów miejskich placów zabaw oraz 

właściwe ich zabezpieczenie przed okresem zimowym. 

Pełna treść wystąpienia  radnego RM -  w załączeniu. 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 3 zapytania: 

1. w sprawie kwoty przeznaczonej w bieżącym roku na remont świętochłowickich 

zabytków. 

Radnego interesuje, czy jest to ta sama kwota, jaką zapisano w budżecie miasta oraz 

jakie podmioty otrzymają dotacje w 2019 roku i w jakich kwotach? 

Pełna treść wystąpienia  radnego RM -  w załączeniu. 

2. W związku z budową dużego osiedla na Górze Hugona, radny zapytuje, czy Urząd 

Miejski oraz Miejski Zarząd Oświaty dysponują danymi w zakresie ilości miejsc 

w żłobkach oraz przedszkolach, o które może się zwiększyć zapotrzebowanie? Czy 

Szkoła Podstawowa Nr 8 i Przedszkole Miejskie nr 11 będą gotowe na przyjęcie 

większej ilości dzieci? Jak władze miasta mają zamiar rozwiązać tę sytuację? 

Pełna treść wystąpienia  radnego RM -  w załączeniu. 

 

3. w sprawie odprowadzanych na rzecz Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych składek z tytułu niezatrudniania niepełnosprawnych. „Jak  to 

wygląda w przypadku Urzędu Miejskiego oraz jednostek i spółek miejskich, które 

zatrudniają powyżej 25 pracowników w pierwszych dziewięciu miesiącach 2019 roku 

(od 1 stycznia do 30 września)? Jaki był średni procentowy współczynnik zatrudnienia 

niepełnosprawnych w tych instytucjach oraz ile wynosiły wyższe składki 

odprowadzone do PFRON?”. 

Pełna treść wystąpienia  radnego RM -  w załączeniu. 



 

 

 

 

Radny Jacek Kamiński – złożył 1 interpelację w sprawie utworzenia peronów 

tramwajowych na ul. Katowickiej w rejonie kościoła p.w. Świętych Apostołów Piotra i Pawła 

zarówno w kierunku Bytomia, jak i w kierunku Katowic. 

 

Radny Artur Pawłowski – ad vocem wypowiedzi radnej Gerdy Król zgodził się, z tym, że 

światła w podłożu ul. Katowickiej są niefortunne. Radny wnioskuje o ich likwidację.  

 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut- złożyła zapytanie w sprawie regulacji ruchu na 

ul. Polnej od nr 19 do nr 21. Radna zapytuje, czy można byłoby wskazać czasową możliwość 

parkowania dla samochodów dostawczych? 

 

Radna Zofia Pogoda – ad vocem wypowiedzi radnego Jacka Kamińskiego poinformowała, 

że złożyła wniosek do budżetu na 2020 rok w sprawie tzw. „przystanków 

wiedeńskich”(peronów). 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła wniosek o zaplanowanie zagospodarowania budynku 

po byłej siedzibie Towarzystwa Pomocy im. Świętego Brata Alberta w Lipinach, przy  

ul. Bukowego „z przeznaczeniem na cele infrastruktury społecznej i zdrowotnej, np. Dom 

Seniora, gdzie zapewniona byłaby opieka nad osobami starszymi.” 

Pełna treść wystąpienia  radnej RM -  w załączeniu. 

 

Pkt 16 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Łukasz Respondek 

Radny Henryk Kurek 

 

 Nagranie video  

 

 

Pkt 17 

Zakończenie sesji. 

 

https://youtu.be/uuO-WSlFR-M


 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 1230 Przewodniczący Rady Miejskiej  

p. Zbigniew Nowak zakończył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

 

Protokołowała 

 

Danuta Goik 

 

 

 

 

 


